Ministry Of Education Office Of Assistant Under Secretary Of Private and Qualitative Education





sulle NEWKUWAIT

التاريخ. 28 | 8 | 2023

المرسوم الصادر في 1979/1/7 في شان وزارة التربية.

- نظام الإشراف على التعليم الخاص الذي اقره المجلس الأعلى عام 1959.
- القرار الوزاري 67/46601 الصادر بتاريخ 67/5/16 بشأن نظام التعليم الخاص وتعديلاته.
 - التعهد المقدم من المثل القانوني للمدرسي بشأن الصحي المدرسيين.
- كتاب وزارة المالية رقم 16585-16583 المالية 2023/6/18 بشأن تجديد عقود المساريع الخاصة النهية عقدما والقامة على المالية المالية عقدما والقامة على المالية المال

(

متطلبات تجديد ترخيص الدرسي .

مادة أواسى، يجدد الترخيص المنوح للسيد / همد عبد الله العنيقي .

بفتح مدرست خاصي ذات نظام هندي تحت اسم مدرسة الكرمل الهندية الفاصة .

على مقرها الكائن بمنطقة ، قطعم (4) ـ قسيمم (800007) خيطان ملك /وزارة المالية - الرقم المدنى (35000058).

مادة ثانيسة. يشمل هذا الترخيص ربياض الأطفال وجميع المراحل الدراسيت.

مادة ثالثة، يسري مذا الترخيص اعتبارا من 1/9/2023 وينتهي هي 313/8/31م.

هادة رابعة، لا يجوز إجراء أي إضافات أو تعديلات على المبنى المدرسي أو إضافت أو الغاء مراحل دراسيت أثناء سريان الترخيص إلا بعد الحصول على موافقة الوزارة.

مادة خامسة، يلتزم الرخص له بالرسوم والصروفات الدراسية والأجور التي تقرها وزارة التربية ولا يجوز له التعديل عليها بأي شكل كان إلا بعد الحصول على موافقة الوزارة.

هادة سادسة، للوزارة الحق في إلغاء الترخيص حال مخالفة المرخص له للأنظمة والقرارات الصادرة عنها فورا دون ادئى مسئولية على الوزارة أو الطالبة بأي تعويضات.

مادة سابعة، جميع مراسلات الوزارة للمرخص له تودع في الصندوق الخصص له بمقر الإدارة العامم للتعليم الخاص وتعتبر جميع الكاتبات والإندارات والإعلانات القضائيم الموجهم إليه صحيحة ونافذة لني حقه وبمثابة إعلان قانوني سليم.

هادة المنة: يعمل بهذا القرار اعتبارا من تاريخ سريانه وعلى جهات الاختصاص العلم والعمل

KUWA

armel Schoo PRINCIPAL السوكسيسل المساعد للتحليم الخاص والنوفى

منصور سعود ال الوكيل المساعد للتعليم الخاص والشوعس بالإنبائية

tosdeed the 10.0 KD

ربره سموی سمیمیری/مرا إدارة الشئون لنالیت والإداریت نسخت لوزارة الداخلیت،

3391325987

ص.ب: ٧ الصفاة - الرمز البريدي 130/ الكويت - مَأْتُفُ: ٧٤٨٣١٧٣٧ - برقياً - تربية كويت - فاكس: ٢٤٨١٥٠١٢ P.O.Box: 7 Safat - Code No. 13001 Kuwait - Tel.: 24831737 - Telegrapy/ Education - Kuwait - Fax: 24815012 معتب المتأبكة الفنية E-mail: aalsawid@gmail.com

Carmel Schoo

Kuwait

Kuwait

Ministry Of Education
Office Of Assistant Under Secretary
Of Private and Qualitative Education

Date: 28.08.2023 Number: 1069695

Resolution No. ()

After reviewing:

- Decree issued on 7/1/1979 regarding the Ministry of Education.
- The system of supervision of private education approved by the Supreme Council in 1959.
- Ministerial Resolution 46601/67 issued on 16/5/67 regarding the private education system and its amendments.
- Pledge submitted by the school's legal representative regarding school health.
- Ministry of Finance letter No. REG-2023-16585, dated 18/6/2023, regarding the renewal of expired private project contracts established on state property that have expired on a no-objection basis for renewal for one year.
- School license renewal requirements.

"Decided"

Article I: Renews the license granted to Mr. HAMAD ABDULLAH ALOTAIQI

Opening a private school with an Indian system under the name Carmel Indian Private School. Located in the Khaitan area, Block (4) - Plot (800007) owned by the Ministry of Finance - civil number (35000058).

Article II: This license includes kindergartens and all educational levels.

Article III: This license is valid as of September 1, 2023 and ends on August 31, 2024.

Article IV: It is not permissible to make any additions or modifications to the school building, or add or cancel educational stages while the license is valid, except after obtaining the Ministry's approval.

Article V: The licensee is committed to the fees, educational expenses, and wages approved by the Ministry of Education, and he may not amend them in any way except after obtaining the Ministry's approval.

Article VI: The Ministry has the right to cancel the license if the licensee violates the regulations and decisions issued by it immediately without any responsibility on the part of the Ministry or any claim for any compensation.

Article VII: All correspondence from the Ministry to the licensee shall be deposited in the box designated for him at the headquarters of the General Administration of Private Education. All correspondence, warnings and judicial announcements addressed to him shall be considered valid and effective against him and as a sound legal declaration.

Article VIII: This decision shall be effective from the date of its entry into force, and the competent authorities must be aware and act of it

- A copy to the General Administration of Special Education.
- Department of Educational Affairs/Schools Superintendent,
- Department of Finance and Administration Affairs.
- A copy to the Ministry of Interior.
- A copy to the Legal Affairs Department.
- Information Systems Management.
- Public Authority for Manpower.
- A copy to the General Authority for Civil Information
- A copy to the department's managers, its supervisors and department.

Assistant Undersecretary of Private and Qualitative Education

Mansour Saud Al-Dhafiri. Acting Assistant

Mansour Saud Al-Dhafiri, Acting Assistant Secretary of Private and Qualitative Education.

MANAGER
Carmel School
Kuwait



Inonteiro
PRINCIPAL
Carmel School
Kuwait

